
Mil Palmeras Boulers  
Asociatión Socio Cultural de Pensionistas de Mil Palmeras  

Protokoll från Årsmöte 2025  

Tid: Lördagen den 22 mars 2025 kl 13.00  

Plats: Plattan Mil Palmeras  

1 Årsmötets öppnande.  

Årsmötet öppnades av vice ordförande Annika Tyxhén.  

2 Val av ordförande för årsmötet.  

Till ordförande för årsmötet valdes Håkan Wirström.  

3 Val av sekreterare till årsmötet.  

Till sekreterare för årsmötet valdes Gunilla Wirström Nilsson.  

4 Val av justeringsmän tillika rösträknare för årsmötet.  

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Ulf Johansson och Jan 
H Svensson.  

5 Årsmötets behöriga utlysande.  

Årsmötet hade utlysts i god ordning på klubbens anslagstavla, hemsida  
och Facebook.   

6 Dagordning för årsmötet.  

Årsmötet godkände dagordningen för mötet.  

7 Verksamhetsberättelsen för det gångna året 2024.  

Verksamhetsberättelsen lästes av vice ordförande och godkändes. 
Något som särskilt belystes var årets nyhet “Ladyboule”, som blev en 
succé. Ett särskilt tack framfördes till Ulf Johansson och Rolf Jonsson 
för deras arbete med banorna, samt till Evert Henriksson för att ha 



organiserat “Vinboulen”. 

8 Kassarapport för det gångna året 2024.  

Kassarapporten för det gångna året lästes upp av kassören och godkändes. 
 

9 Revisionsberättelsen för det gångna året 2024.  

Revisionsberättelsen lästes upp av revisorn som föreslog ansvarsfrihet för  
styrelsen.  

10 Ansvarsfrihet för styrelsen 2024.  

Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för 2024.   

11 Budgetförslag för år 2025.  

Budgetförslag för år 2025 lästes upp av kassör och godkändes av  
årsmötet. Ekonomin är god och kassören avser att lägga en 
balanserad budget för nästa verksamhetsår. Då det finns mer 
likvida medel än önskvärt, bl a beroende på de avgifter som 
andra klubbar betalar, fick styrelsen i uppdrag att skapa balans. 
För detta hade kassören ett förslag om att sänka medlemsavgiften 
under hösten till 10 euro. Detta var 35 medlemmar för, medan 5 
var emot. Styrelsen rekommenderades att ta detta i beaktande. 
Dessutom kan medel komma att användas till gemensamma 
festligheter. 

12 Val av styrelsemedlemmar (2024/2025).  

Valberedningens representant läste upp förslag på 
styrelsemedlemmar för 2025/2026.   

Ove Rydberg, kvarstår 1 år (ordförande)                                   
Lars Kronvall, kvarstår 1 år  
Annika Tyxhén, kvarstår 1år  
Eva Manderstedt, kvarstår 1 år  
Caerola Strandberg, nyval 2 år  
Anki Kjellberg, nyval 2 år  
Anders Wetterstrand, nyval 2 år  

Årsmötet godkände förslagen.  



13 Val av revisor samt suppleant på 1 år.  

Valberedningens förslag lästes upp och godkändes.  

Aase Claesson, ordinarie 1 år  
Håkan Wirström, suppleant 1 år  

14 Val av valberedning.  

Styrelsens förslag till valberedning lästes upp och godkändes.  

Jan H Svensson, sammankallande  
Gunilla Nilsson Wirström 
 

15 Motioner.  

Inga motioner hade inkommit. 

16 Avtackning och mötets avslutande.  
  
Mötets ordförande avtackades och mötet avslutades.  

17 Övriga medlemsfrågor  

En fråga om huruvida man kan bli invald i styrelsen utan att närvara vid 
årsmötet togs upp. Styrelsen fick i uppdrag att utreda vad som gäller. Mil 
Palmeras 2024-03-22  

Ordförande för mötet    Sekreterare 

……………………………..  …………………………… 
Håkan Wirström     Gunilla Wirström Nilsson 

Justeras     Justeras 

……………………………  ……………………………. 

Jan H Svensson    Ulf Johansson 


